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Interpelacja 

 

 

Na wniosek i prośbę mieszkańców składamy interpelację w sprawie 

zagospodarowania zniszczonego pasa zieleni przy ulicy Stefana Czarnieckiego, 

wzdłuż ogrodzenia, przy wejściu do nowo pobudowanego boiska sportowego Szkoły 

Podstawowej nr 7.  

Miejsca to jest niestety mocno rozjeżdżone i zdewastowane przez parkujące 

tam samochody.  

Warto byłoby zadbać o ten teren poprzez zasadzenie roślin, które pochłaniają 

kurz, spaliny oraz hałas.  

Naszym zdaniem przeobrażenie tego terenu w estetyczny i ładny pas zieleni 

przyczyni się do poprawienia wyglądu tego miejsca przy ww. boisku. 
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